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Geachte heer Compagnet, 

 

Zowel bij de gemeentelijke zwembaden als bij de gemeentelijke balies in Schijndel en Sint-

Oedenrode kan niet contant worden afgerekend.  

 

De Nederlandse Bank stelt dat de mogelijkheid tot contant betalen van belang is voor mensen met 

beperkingen, voor mensen met een lage digitale vaardigheid en voor mensen die moeilijk kunnen 

rondkomen. De Betaalvereniging pleit voor ‘het op peil houden van de acceptatie voor contant 

geld door instellingen met een lokaal monopolie’ (zoals dus de gemeente) en minister Kaag werkt 

aan wetgeving om ‘te voorkomen dat de voorzieningen voor contant geld verder inkrimpen’.  

 

Hart heeft de volgende vraag: 

 

Bent u bereid contante betalingen mogelijk te maken bij gemeentelijke voorzieningen zoals 

zwembaden en Burgerzaken? Zo ja, vanaf wanneer? Zo nee, waarom niet? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

L. van Voorst 

gemeenteraadslid Hart 


